



ميزان القابضة ش.م.ك.ع
MEZZAN HOLDING K.S.C.P.

Date: 14/08/2025
Ref.: MHC/Disclosure/2025/ 072

التاريخ: 14 أغسطس 2025
مرجع رقم : MHC/Disclosure/2025/072

Attn. Boursa Kuwait Company
Mubarak Al Kabeer St.
AlSharq, Kuwait
P.O.Box 22235 Safat, 13083 Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject: Supplementary Disclosure on
Termination of Market Maker Agreement**

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن إنهاء اتفاقية صانع سوق

Further to our disclosure on 05/07/2020, we inform you that the Company has approved the termination of the Market Maker agreement with Tharwa Investment Company KSCC dated 05th July 2020. Accordingly, the last date of the service will be on 31/12/2025.

إلحاقاً لإفصاح الشركة بتاريخ 2020/07/06 نفيدكم علماً بموافقة الشركة على إنهاء اتفاقية صانع سوق مع شركة ثروة للاستثمار ش.م.ك.م وبناءً عليه يكون آخر يوم عمل بها هو 2025/12/31.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام !!!

Mezzan Holding Company KSCP
Chairman of the Board
Abdulrahman Jassim AlWazzan

شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع)
رئيس مجلس الإدارة
عبدالرحمن جاسم الوزان



ميزان القابضة ش.م.ك.ع
MEZZAN HOLDING K.S.C.P.

نموذج الإفصاح المكمل

Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح المكمل	
Date	14/08/2025	2025/08/14	التاريخ
Name of the Listed Company	Mezzan Holding Company (KSCP)	شركة ميزان القابضة	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Termination of the Market Maker agreement with Tharwa Investment Company	إنهاء اتفاقية صانع السوق مع شركة ثروة للاستثمار	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	06/07/2020	2020/07/06	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	Further to our disclosure on 05/07/2020, we inform you that the Company has approved the termination of the Market Maker agreement with Tharwa Investment Company KSCC dated 05th July 2020. Accordingly, the last date of the service will be on 31/12/2025.	إلحاقاً لإفصاح الشركة بتاريخ 2020/07/06 نفيديكم علماً بموافقة الشركة على إنهاء اتفاقية صانع سوق مع شركة ثروة للاستثمار ش.م.ك.ع وبناءً عليه يكون آخر يوم عمل بها هو 2025/12/31.	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	None	لا يوجد	الأثر المالي للتطور الحاصل
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner		يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى	

Mezzan Holding Company KSCP
Chairman of the Board
Abdulrahman Jassim AlWazzan

شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع)
رئيس مجلس الإدارة
عبدالرحمن جاسم الوزان